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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a felelős azért, hogy a járványvédekezés alapjául 
szolgáló elektronikus egészségügyi adatbázisok megfelelőek legyenek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Állampolgári  beszámolókból  és  különböző  híradásokból  tájékoztatást  kaptunk  arról,  hogy  a
Kormány eddigi oltásszervezési gyakorlatával összhangban a koronavírussal szembeni védettséget
igazoló okmány kiküldésével nincs minden rendben. Többek között olyan személy is megkapta az
igazolványt, aki elhunyt koronavírus fertőzésben, valamint több olyan eset is jelentkezett, ahol a
kártyán  szereplő  adatok  nem  megfelelőek,  illetve  nem  a  jogszabályban  előírt  érvényességi
időtartamra szólnak. Továbbá olyanok is kaptak ilyen igazolványt, akik még igazoltan nem is estek
át a fertőzésen, illetve nem kaptak oltást vagy még csak az első dózist kapták meg és épp a második
dózisra várnak. Gulyás Gergely szerint az EESZT-n alapul az oltási igazolvány kiállítása, az oltási
listák  összeállítása  a  háziorvosok  részére.  Orbán  Viktor  "adatalapú"  oltásról  beszélt,  de  ha
pontatlanok az adatok nem működhet az oltás megfelelően. Ezzel kapcsolatban kérem, válaszoljon a
következő kérdésekre!

Hogyan kaphattak oltási kártyát olyanok, akik a fertőzésen még nem estek át, és oltást sem kaptak?

Mi a  garancia  arra,  hogy csak azok kapnak oltási  igazolványt,  akik valóban jogosultak rá és a
megfelelő adatok szerepelnek rajta?

Ki a felelős azért, hogy a járványvédekezés alapjául szolgáló elektronikus egészségügyi adatbázisok
naprakészek és pontosak legyenek? Lesz-e valamilyen felelősségre vonás vagy legalább javítási
szándék a sorozatosan tapasztalt hibázások után?

Mi a garancia arra,  hogy a tapasztalt  súlyos hibák ellenére az Európai Unió el  fogja fogadni a
magyar védettséget igazoló igazolványt? Mire jogosít fel a kártya az igazoláson kívül?



Tisztelettel várom válaszát!
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